
8. dubna 2021 v Harrachově

1. Která témata na úrovni kraje se nejvíce dotýkají Vaší obce a jak jste spokojeni s jejich řešením?

Potýkáme se opakovaně s velice zdlouhavou komunikací s kanceláří hejtmana. Můžeme uvést příklad     

z poslední doby, který se týká očkování. Harrachov čekal na vakcíny velice dlouho, přestože jiné obce tou 

dobou již očkovaly. Vakcíny dorazily do Harrachova až po velice hlasité a pádné argumentaci ze strany 

vedení města. Můžeme se pouze domnívat, zda příčinou byla lidská chyba, nedávný přechod města            

do jiného okresu, nebo politická příslušnost lidí ve vedení Harrachova. Dále se nás týká rekonstrukce silnic

v majetku kraje. V našem případě čekáme na slíbenou opravu silnice do turisticky atraktivní části města 

Rýžoviště. 

2. Co by se podle Vás mohlo či mělo na úrovni kraje zlepšit a proč?

Uvítali bychom zejména rychlejší a jasnější komunikaci od vedení Libereckého kraje. Nejasné sliby            

a časové rámce společných projektů brání rozvoji našeho města a ztěžuje i jeho běžné fungování.                 

Do budoucna uvítáme stanovení jasných termínů pro splnění jednotlivých závazků vůči Harrachovu. 



Co se děje v naší obci

Zima nám i přes vládní opatření přinesla do města řadu hostů. V městské kase ale přesto chybí poplatky       

z ubytování, které běžně ubytovatelé odvádějí. Počítáme, že v městském rozpočtu na letošní rok nám takto 

budou chybět až 4 miliony korun. Ale nezoufáme. Zvedli jsme poplatek za parkování a jsme úspěšní              

v žádostech o dotace.

Nového vybavení se dočká městské kino a máme také dotaci na zkrášlení intravilánu města – přibudou 

lavičky, květiny, obnovíme také stezku Rybárna. 

Starším spoluobčanům a lidem s postižením nabízíme pomoc při registraci a převozu na očkování proti 

Covid-19. 

Příval karavanů letošní zimu nás inspiroval k vybudování nového karavan parku, s provozem počítáme již     

v létě.

Neleníme ani v plánování kulturních a sportovních akcí. Bohužel již teď víme, že Příjezd Krakonoše opět 

nebudeme moci uspořádat. Na léto ale plánujeme například koncert Lenky Filipové. Vzniká tu série 

sportovních závodů a kulturních akcí pro celé rodiny pod značkou Harrachov Active.


